
How to use U-D5BDREMC-VA3

Slowly remove the sticker on the hole you want to use with your precision 
screwdriver, etc.

Insert the fitting (ø4 or ø6) provided with the motorized nosepiece into the hole you 
want to use and tighten it with your Allen wrench.

· Do not overtighten the fitting. Overtightening the fitting will damage it.

· Do not remove screws, etc. near the hole you want to attach the fitting.
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U-D5BDREMC-VA3の使い方

使用する方の穴のシールをお手持ちの精密ドライバーなどでゆっくりとはが
します。

電動レボルバーに付属の継手 (ø4 または ø6) を使用する方の穴に入れて、
お手持ちの六角レンチ (M5) で締め付けます。

· 継手は締め付けすぎないでください。締め付けすぎると破損します。
· 継手を取り付ける穴の近くのビスなどは取り外さないでください。
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注 記

U-D5BDREMC-VA3 的使用方法

使用您所有的精密螺丝刀等的工具慎重剥离需要使用一方的安装孔上的贴纸。

向需要使用的安装孔里插入电动物镜转盘附随的接头 (ø4 或 ø6)，使用您所有
的六角扳手 (M5) 将其紧固。

· 切勿过于紧固接头。如果过于紧固，将损坏接头。
· 切勿拆卸要安装接头的安装孔周围的螺丝等零部件。
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In accordance with European Directive on Waste Electrical and Electronic Equipment, this 
symbol indicates that the product must not be disposed of as unsorted municipal waste, but 
should be collected separately.

Refer to your local Evident distributor in EU for return and/or collection systems available in 
your country.

This product is applied with the requirements of standard IEC/EN61326-1 concerning electromagnetic 
compatibility.

・ Emission: Class A
・ Immunity: Industrial electromagnetic environment

Emissions exceeding the level required by aforementioned standards may occur if this product is 
electrically connected to other equipment.

Some interference may occur if this product is used in residential environments.

For Korea only
이 기기는 업무용 환경에서 사용할 목적으로 적합성평가를 받은 기기로서 가정용 환경에서 사용하는 경우 전파
간섭의 우려가 있습니다.

NOTE: �This product has been tested and found to comply with the limits for a Class A digital device, 
pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference when the product is operated in a commercial environment. This 
product generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in 
accordance with the instruction manual, may cause harmful interference to radio communications. 
Operation of this product in a residential area is likely to cause harmful interference in which case the 
user will be required to correct the interference at his own expense.

FCC WARNING: �Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 
could void the user’s authority to operate the product.

FCC Supplier's Declaration of Conformity
Hereby declares that the product 

Product name: Optical Microscope Accessory 
Model Number: U-D5BDREMC-VA

Conforms to the following specifications: 
FCC Part 15, Subpart B, Section 15.107 and Section 15.109

Supplementary Information: 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following 
two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device 
must accept any interference received, including interference that may cause undesired 
operation.

Responsible Party Name:	Evident Scientific, Inc. 
Address: 	 48 Woerd Ave Waltham, MA 02453, U.S.A. 
Phone Number: 	 781-419-3900

根据“电器电子产品有害物质限制使用管理办法”以及“电子电气产品有害物质限制使用标识要求”
进行标示。
１）关于标志的标示
产品主体上进行标志1或标志2的标示。 
产品上没有标示时，表示采用标志2。

２）标志的含义
这些标志是根据“电器电子产品有害物质限制使用管理办法”以及“电子电气产品有害物质限制使用
标识要求”的规定，适用于在中国销售的电器电子产品上的电器电子产品有害物质使用限制标志。
注意)	 电器电子产品有害物质限制使用标志内的数字为在正常的使用条件下有害物质等不泄漏的期

限，不是保证产品功能性能的期间。

３）产品中有害物质的名称及含量

部件名称
有害物质

铅及其 
化合物

(Pb)

汞及其 
化合物

(Hg)

镉及其 
化合物

(Cd)

六价铬及其
化合物
(Cr(Ⅵ))

多溴联苯
(PBB)

多溴二苯醚
(PBDE)

主体
机构部件 × ○ ○ ○ ○ ○

光学部件 × ○ ○ ○ ○ ○

电气部件 × ○ ○ ○ ○ ○
附件 × ○ ○ ○ ○ ○

本表格依据SJ/T 11364的规定编制。
○：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T26572规定的限量要求以下。
×：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T26572规定的限量要求。

(标志 2)(标志 1)
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